
RAPORTTI VARAPIIRIKUVERNÖÖRIN / ALUEEN / LOHKO / 
TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
PIIRIHALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 2013 - 2014 
 
 
Alueen / Lohkon / Toimikunnan / Työryhmän nimi  
Alue I, Lohko 2 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Veli-Matti Porkka 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. Lähetä se sähköpostina piirikuvernöörille vuosikellossa 
mainittuun päivämäärään mennessä. Yhteenveto lähetetään piirihallituksen jäsenille sekä toimikuntien ja 
työryhmien puheenjohtajille n. viikkoa ennen piirihallituksen kokousta esityslistan mukana. 
Mikä on varapiirikuvernöörin / alueen / lohkon / toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen 
piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 

1. Suoritetut klubivierailut 
LC Sysmä, 1.10.2013 
LC Joutsa/Jousa, 3.10.2013 
LC Joutsa, 11.10.2013 
LC Hartola, 15.10.2013 
LC Luhanka, 17.10.2013 
LC Toivakka, oma klubi 
 
Selvitän yhteydenpitoon liittyviä ongelmia ja mahdollisuuksia. 

 
2. Osallistun G-piirin tilaisuuksiin kalenterikutsun mukaisesti 

 
3. Seuraan ja kannustan lohkon klubeja. 

Kauden teema ja viesti klubeille: 
Klubien vakiintuneet ja kehittyneet toimintatavat (arvot): 

 Klubiviihtyvyys (klubi-illat ja ohjelma) 
                                             Jäsenmäärä (määrä, keski-ikä ja naiset) 
                                                                    Varsinainen Lions- toiminta 
Vähemmän ”kokoustamista” 
Enemmän mukavia ja kiinnostavia tapaamisia sekä aktiviteetteja 
Lions -toiminta on iloinen asia, olen kuulolla 
 

4. Raportoin piirikuvernöörille 
 

5. Tiedotan tätä ilosanomaa tasalta ja puolelta 
 

 
Mitä asioita varapiirikuvernööri / alue / lohko /toimikunta / työryhmä esittää piirihallituksen 
päätettäväksi? 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
+++ Yritän aktivoida lohkon vanhaa perinnettä ”Vitjakiekkokisa” (= koko perheen yhteinen 
hauska lauantaipäivän vietto keväthangilla kilpaillen ja kisaillen) 
Asia on vireillä, odottelen LC Sysmän vastausta. 
 
 
  



RAPORTTI VARAPIIRIKUVERNÖÖRIN / ALUEEN / LOHKO / 
TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
PIIRIHALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 2013 - 2014 
 
 
Alueen / Lohkon / Toimikunnan / Työryhmän nimi  
Alue III 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Rikkonen Juhani  
 
6.11.2013 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. Lähetä se sähköpostina piirikuvernöörille vuosikellossa 
mainittuun päivämäärään mennessä. Yhteenveto lähetetään piirihallituksen jäsenille sekä toimikuntien ja 
työryhmien puheenjohtajille n. viikkoa ennen piirihallituksen kokousta esityslistan mukana. 
Mikä on varapiirikuvernöörin / alueen / lohkon / toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen 
piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Lokakuu meni leikkauksesta toipumiseen, joten klubivierailut on jääneet vain kahteen. 
 
Elokuussa olin mukana, kun II-lohkon puheenjohtaja piti kauden aloituspalaverin lohkon 
klubien edustajien kanssa. 
 
Syyskuussa vierailin LC-Jämsä/Himoksen kokouksessa. Klubin toiminta on aktiivista ja 
innostunutta. Kuukausitapaamisessa oli osallistumisprosentti erittäin hyvä. 
 
Tein klubivierailun LC-Mänttä/Ilveksen hallituksen kokoukseen 6.11.2013  
Klubissa toimintaa ja uusia suunnitelmia on hyvin. Uusi jäsen oli läsnä kokouksessa 
tutustumassa hallituksen toimintaan. Passiivisten jäsenien aktiivisuutta yritetään parantaa 
kauden aikana presidentin/sihteerin henkilökohtaisella yhteydenotolla. 
 
Muista vierailuista ei ole vielä ajankohtaa sovittu.  
 
Aluefoorumi pidetään Vilppulassa ma 25.11.2013  
 
Jäsenien viihtyvyyteen panostetaan alueen kaikissa klubeissa, siitä tulen kauden aikana 
muistuttamaan ja tarvittaessa sitä tukemaan.  
 
Aktiivisuuden herättelyä joissain klubeissa pitää tehdä.  
 
Uusien jäsenien hankintaa tulee jatkaa aktiivisesti.    
 
Mitä asioita varapiirikuvernööri / alue / lohko /toimikunta / työryhmä esittää piirihallituksen 
päätettäväksi? 
 
 
- 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 
- 

 
  



RAPORTTI VARAPIIRIKUVERNÖÖRIN / ALUEEN / LOHKO / 
TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
PIIRIHALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 2013 - 2014 
 
 
Lohkon nimi  
Alue III, Lohko 2 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Jaakko Harjumäki, 10.11.2013 

Mikä on lohkon tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Klubivierailut ja näkemys toiminnasta: 
LC Mänttä  Vuosikokous 3.10.  Toiminta / osallistuminen aikaisempaa passiivisempaa.  
Paljon etuoikeutettuja jäseniä.  Kokous sinänsä sujui asiallisesti.  Klubi toimii vielä ”vanhan 
kaavan” mukaan. 
 
LC Mänttä Esteri  Vuosikokous 10.10.  ”Piirin virallinen vierailu”. Olen toimittanut erillisen 
muistion 10.10.2013.  Klubista jäi hyvä kuva. 
 
LC Mänttä Ilves (oma klubi, jonka sihteeri olen)  Klubilla on kohtalaisen paljon toimintaa, 
mutta siinä on mukana vain osa klubilaisista.  Klubissa on täysin passiivisiakin jäseniä, 
maksaneet kyllä jäsenmaksunsa.  Klubissa on jo muutamia vuosia noudatettu ”uutta 
lionismia”. 
 
LC Vilppula Koski Kuukausikokous 7.11.  (mukana myös VDG Mikkonen)  Klubi toimii ja 
kokoustaa hyvin periteisellä tavalla.  Klubin ongelma on täysin passiiviset jäsenet, jotka 
eivät ole maksaneet jäsenmaksua.  Siihen nähden kokouksessa oli nyt suhteellisen hyvä 
osanotto, yli puolet 
 
Sovitut klubivierailut:  LC Vilppula  14.11. 
  
Lohkon kokoukset:  Oli 14.8.2013.  Seuraava 25.11.2013 aluefoorumin yhteydessä 
 
107-G-III-2,  2013-2014 
JÄSENTILANNE 

Mänttä Esteri Ilves Vilppula Koski Yht. 

1.7.2013 42 16 27 39 31 155 

Eronnut 0 0 0 -1 0 -1 

Uudet 0 2 0 0 0 2 

Nyt, 7.11.2013 42 18 27 38 31 156 

Tulossa  ? 1 1 2 "-"? 4 
Jäsenkampanja Suunni-

telma 
Oli Oli Vielä 2 

lisää 
Tulossa 
"siivous" 

  

 
 
Mitä asioita esittää piirihallituksen päätettäväksi? 
  Ei juuri nyt tule mieleen 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
Jämsän ”Lpj-tapaamisessa” puhutut, mm GMT- ja GLT-putket ja selkeä info ”pakollisista 
velvoitteista kauden alussa.  Ja voisinhan minä taas kyseenalaistaa piiriorganisaation, 
mutta se taitaa olla ”korkiammas käres”.  
 
 
  



RAPORTTI VARAPIIRIKUVERNÖÖRIN / ALUEEN / LOHKO / 
TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
PIIRIHALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 2013 - 2014 
 
 
Alueen / Lohkon / Toimikunnan / Työryhmän nimi  
Alue IV, Lohko 1 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Tarmo Tiihonen 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. Lähetä se sähköpostina piirikuvernöörille vuosikellossa 
mainittuun päivämäärään mennessä. Yhteenveto lähetetään piirihallituksen jäsenille sekä toimikuntien ja 
työryhmien puheenjohtajille n. viikkoa ennen piirihallituksen kokousta esityslistan mukana. 
Mikä on varapiirikuvernöörin / alueen / lohkon / toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen 
piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Lohkon pj. vieraillut LC Multian, LC Keuruu/Karhunsoutajien, LC Keuruun ja LC 
Petäjäveden kuukausikokouksissa/vuosikokouksissa. 
Lähiajan tavoitteena käydä vielä LCKeuruu/Lapinsalmen ja LC Haapamäen 
kuukausikokouksissa. (Lapinsalmi 19.11.2013). 
 
Oma lyhyt näkemys toiminnasta vierailluissa klubeissa: 
Klubien ensimmäiset kauden kokoukset olivat osittain hapuilevia kesäajan jäljeltä. 
Kuitenkin toiminta näytti lähtevän kaikkien klubien osalta kohtuullisesti käyntiin. Multian 
klubin osalta hankaluutena näytti olevan presidentin ja sihteerin osalta työvastuiden 
aiheuttamat hankaluudet, jotka olivat uudelleen järjestelyvaiheessa. Matkatyöt ja ulkomaan 
komennukset näyttävät yleensäkin aiheuttavan ongelmia järjestöjen vastuuhenkilöiden 
toiminnassa. 
 
Alueen kokouksia ei ole pidetty. 
 
Lohkon kokouksia ei ole pidetty. 
 
 

Mitä asioita varapiirikuvernööri / alue / lohko /toimikunta / työryhmä esittää piirihallituksen 
päätettäväksi? 
 
 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa. 
Hälyttävää tilannetta klubien jäsenmäärän näkökulmasta ei ole, mutta uusien jäsenten 
rekrytoimista on vahvistettava, koska nimenomaan “ukkoutuminen” uhkaa. 
Yhtenäisklubien tuoreista kokemuksista olisi keskusteltava ja otettava opiksi 
jäsenhankinnassa.. 
 
Kotisivut puuttuvat laskelmieni mukaan 15 klubilta, joten niiden saamista kaikille klubeille 
olisi kannustettava kaikin tavoin.                                                  
 
Yhteistyötä klubin kotipaikkakunnan muiden järjestöjen kesken samoin kuin julkisen 
sektorin kanssa olisi ehdottomasti lisättävä ja siitä olisi keskusteltava. Tällöin voimia 
yhdistämällä saataisiin paljon enemmän aikaan.                                   
 
 
  



RAPORTTI VARAPIIRIKUVERNÖÖRIN / ALUEEN / LOHKO / 
TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
PIIRIHALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 2013 - 2014 
 
 
Lohkon nimi  
Alue IV, Lohko 3 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Leena Niskanen  6.11.2013 
lpj 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
 
Mikä on  lohkon tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
 
IV/3 lohkon klubit ovat aloittaneet kaikki toimintansa ja Kotakennäs, Sumiainen,Konnevesi 
ja Helmi ovat myös raportoineet syksyn 2013 toiminnastaan liittoon .Tavoitteena on saada 
kaikkien klubien raportointi ajantasalle mahdollisimman pian. 
 
Vierailut  kaikkiin klubeihin(7) toiveena toteuttaa vuoden loppuun mennessä.Suolahti,Helmi 
ja Äänekoski sovittuna. 
 
Lohkon pj on suunnitellut ja koordinoinut Ääneseudun klubien yhteistä 
ruokalahjajakeluaktiviteettia  toteutettavaksi seurakunnan kanssa yhteistyössä joulun 
alla 2013. 
Lohkon pj osallistunut piirikuvernöörin ja GMT:n kanssa käytyyn palaveriin jäsentilanteesta 
ja jäsenhankintasuunnitelmista 20.10.2013. Uuraisilla. 
 
Lähiajan tavoitteena on saada edustus jokaisesta 7 klubista  tulevaan aluefoorumiin 
27.11.2013 Saarijärvelle. 
 

Mitä asioita varapiirikuvernööri / alue / lohko /toimikunta / työryhmä esittää piirihallituksen 
päätettäväksi? 
 
 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 
 

 
 


